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Den haag, 18 maart 2013, 
 
 
 
 
Geachte leden, 
 
 
Uit de brief van de wethouder van 12 maart 2013 zou opgemaakt kunnen worden dat de 
gemaakte belofte tijdens de vergadering van de commissie ruimte van het ter inzage leggen 
van de stukken inzake Eurojust, zou zijn afgedaan. Dat is zeker niet het geval. 
 
 
De brief (risnummer: 257202) lijkt er vanuit te gaan dat de gevraagde correspondentie slechts 
zou gaan over de aankoop van het Octrooibureau. (Antwoord wethouder ‘Briefwisseling 
tussen Rijk en gemeente over dit onderwerp heeft niet plaatsgevonden’)  
 
Tijdens de 1e termijn van de behandeling in de commissie is door mij gevraagd: “Inzage in 
complete correspondentie tussen Rijk, gemeente en Eurojust, voor zover in dit gebouw 
aanwezig is.” 
 
Tijdens de 2e termijn van de behandeling in de commissie, bedank ik de wethouder voor de 
ruiterlijke toezegging. De wethouder stelde ‘omdat het een gevoelig dossier is, om deze reden 
zorg zou dragen dat informatie, voor zover die voorradig is, ook beschikbaar komt.’ 
  
En stel ik ter verduidelijking: “Verder terug te gaan dan alleen dit gedeelte van het dossier. 
‘Alle correspondentie rond internationale zone en aankoop van panden, vanaf rond 2000 – 
2001’ ter inzage te leggen.” Hier tegen is geen bezwaar gemaakt. 
 
Hierbij verzoek ik met enige spoed, (deze hopeloze afdoening heeft, na rappel, bijna een 
maand op zich laten wachten) de gedane toezegging invulling te geven. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
    
 
 
 
Ingrid Gyömörei 
Fractievoorzitter SP fractie 


